
AFDELINGSBESTYRELSEN - AFDELING 27 – KALLESBJERGVEJ – FANØ

  

 

 

REFERAT FRA MØDET DEN 13. NOVEMBER 2024 

 

1. Referatet fra 18. oktober  

Godkendt 

 

2. Regnskab 2024  

Alt er nu korrekt bogført, og et nyt regnskabsår er begyndt. 

Vi besluttede ikke at deltage i den årlige repræsentantskabsfest. 

Den er også senere blevet aflyst pga. manglende interesse. 

 

3. Indkomne forslag/henvendelser  

Fanø væv og tekstil har fået besked om, at vi ikke ønsker at udleje festsalen til 

foreningsaktiviteter.   

 

4. Siden sidst  

Der er skiftet tætningslister i de små gavlvinduer.  

Øvrige fejl og mangler meldes til driften af beboerne selv. 

Vesla svarer ja tak til Ungdomsbo om at informere beboerne om mulighed for 

at dele bio-affaldsspande. 

Med henblik på evt. samarbejde, er der indkaldt til møde mellem alle formænd 

for afdelingsbestyrelserne på Fanø. 

 

5. Eventuelt 

Brugervejledning fra 2012 for betjening af varmeanlægget bør opdateres og 

være tilgængeligt på nettet. 

Renhold af vaskerummet sættes på dagsorden til afdelingsmødet. 

Ninett skriver til Ungdomsbo om en status for Helhedsplanen.  

Pia prøver at udarbejde en beliggenhedsplan med angivelse af de enkelte 

haver. Det bør beskrives præcist, hvad der er ret og pligt for de enkelte 

beboere vedr. udvendigt vedligehold. 

Kommende møder er tirsdage kl. 10 og henvendelser fra beboere skal være 

sendt på mail eller afleveret i postkassen ved vaskeriet senest torsdagen før. 

Næste møde: Næste ordinære bestyrelsesmøde er den 10. december kl. 10.  


